

Compression Packaging Machine

GOA-P-F-1-1050×10-HM-US-AE-3P380

Features

- Double-station, double-vacuum, double-cylinder, double-seal design, to meet one user can operate one single product, but also two people at the same time to operate two products, greatly improve the work efficiency.
- The vacuum function effectively eliminates the air inside the packaging, which is beneficial for moisture and moth prevention.
- A wide range of packaging materials, POP, OPP, PE, APP can be used.
- The sealing precision is high, the electronic control program is used to ensure the consistency of the sealing temperature, the packaged products are orderly, beautiful, and the packing volume is saved.
- This machine is more efficient in combination with the bedding rolling machine produced by our company.

Application

Suitable for vacuum compression packaging of quilts, mattresses, blankets, pillows, cushions, pet mats and other products.

压缩封口包装机

GOA-P-F-1-1050×10-HM-US-AE-3P380

机器特性

- 双工位、双抽真空、双缸、双封口设计，满足了使用者既可单人操作单个产品，还可双人同时操作两个产品，大大提高了工作效率；
- 抽真空功能有效的排除了包装内部的空气，有利于防潮防蛀；
- 对包装材料的适用范围广，POP、OPP、PE、APP等均可使用；
- 封口精度高，采用电子控制程序以保证封口温度的一致，包装出来的产品规整、美观、节省装箱体积；
- 该机与本公司生产的被褥打卷机配合使用效率更高。

适用范围

适用于被子、床垫、毛毯、枕头、靠垫、宠物垫等产品的抽真空压缩包装。



Technical Parameters 机器参数

Compression Plate Size 压缩板尺寸	1400x280MM(Different sizes can be customized according to customer needs) 1400X280MM(不同尺寸可根据客户需求定制)				
Compression Stroke 压缩行程	500MM	Output 产量	2-4pcs/min 2-4件/分钟	Seal Size 封口尺寸	700X10MM
Power Supply 电压	3P380V/50HZ	Power 功率	4KW	Air Pressure 气压	0.5-0.8MPA
Machine Size 机器尺寸	2750X1630X2180MM		Package Size 包装尺寸	2860X1730X2380MM	
Net Weight 净重	1100KG		Gross Weight 毛重	1200KG	

天津市再登科技有限公司

Tianjin GetonAgain Technology Co., Limited

地址: 天津市宝坻区海滨商贸中心1-108 全国免费服务热线 **400-166-8581**
Address: No.1-108, Haibin Commercial Center, Zhaoxia Street, Baodi District, Tianjin, China Tel: +86 22-2252 6200
Email: sales@getonagain.com www.getonagain.com
Branch Office: India | Bangladesh | Pakistan | Vietnam | Germany | France | Mexico |



官方网站
website



Youtube



官方微信
WeChat